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    Notulen Deelnemersvergadering  

    Stichting Ondernemersfonds Zelhem 

    Bi-J Nolda 

    8 november 2018 

 

 

Aanwezig Bestuur: Henk Hollak (voorzitter), Bert Hommenga (penningmeester) en 

Chantal Jaaltink. 

Afwezig Bestuur: Maarten Haverkamp en René Jansen. 

Notulist: Caroline Wesselink  

Aanwezig Deelnemers: René de Hoop (Coop), Daniela Kelderman (Bi-j Nolda), Ingrid 

en Gerrit Zillevolde (Hobbyshop), Kitty Elferink (Ami Kappers), Marcel en Sylvia Reindsen  

(Reindsen vof), Jurgen Wissink (Puur Fashion), Herman Klein Hesselink en Alfred Beeftink 

(Klein Hesselink Makelaars), Carla en Jaap Louwerier (Samtosha Store), Bas Hulshorst 

(de Pol Zelhem B.V.), Wilma Hommenga (Schoonheidsinstituut de Keizer), Kim Krabben 

(salon Krabben) en Remco Reebeen (the Read Shop). 

Afwezig met kennisgeving:, Annemarie Oosterink (drogisterij Oosterink), Arnolda 

Teunissen (VakantieXperts). 

 

Opening  

Henk Hollak opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom. Hij verontschuldigt de 

bestuursleden Maarten Haverkamp en René Jansen. 

Notulen deelnemersbijeenkomst 15 maart 2018 

Geen van de aanwezigen heeft op- of aanmerkingen. De notulen worden vastgesteld.  

Aanvragen nieuwe subsidies  

- Henk Hollak vraagt de deelnemers om een extra subsidie van € 2.500,-- voor de 

feestverlichting in het dorp. Het blijkt dat er een overspanning in de Stationsstraat tekort 

is. Ook missen we bij het binnenrijden vanaf de Ruurlose kant drie ornamenten.  

 

- De Stichting Septemberfeesten heeft gevraagd om een bijdrage voor de aanschaf van  

materialen, zodat kinderen die uit een financieel zwak gezin komen ook hun fietsen 

kunnen versieren en zo deel te nemen aan de optocht. De deelnemers schuiven deze 

aanvraag door naar het voorjaar van 2019. 

- Caroline Wesselink, secretaris van het Toeristisch Platform Zelhem vraagt om € 1.000,-

voor het realiseren van een nieuw ‘Zelhemmertje’. Het streven is om deze toeristische 

gids klaar te hebben voor de VakantieBeurs 2019.  

Henk vraagt de deelnemers hun goedkeuring te geven aan de gevraagde subsidies. Hij 

vraagt of de deelnemers dit per handopsteken willen bevestigen. 

Alle aangevraagde subsidies worden toegekend door de deelnemers. 
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Enquête ondernemersfonds 

Henk doet een oproep om deze enquête vooral in te vullen en op te sturen. Niet erg 

“handig” was het van de gemeente om tussentijds ook nog een klantvriendelijkheids- 

enquête voor het Midden- en Kleinbedrijf te sturen. 

 

Aandacht voor de website van SOF 

Henk doet weer een oproep om foto’s en eventueel filmpjes met een stukje tekst te 

sturen naar de e-mail van SOF Zelhem. Dit wordt dan op de site van SOF geplaatst, 

zodat iedereen kan zien aan welke evenementen SOF heeft bijgedragen.  

Mededelingen van het bestuur 

- Maarten Haverkamp stopt met zijn (secretaris) bestuursfunctie voor SOF. In de 

volgende bestuursvergadering van SOF wordt afscheid van hem genomen, naar wens van 

Maarten. Henk doet een oproep aan de deelnemers wie zijn functie wil overnemen. 

Caroline blijft vooralsnog beschikbaar om de notulen van de bestuursvergaderingen en 

deelnemersavonden te maken. Mocht de nieuwe secretaris dit zelf willen doen….Prima! 

- Bert en Henk hebben de laatste maanden veel contact gehad met de gemeente. Het 

laatste proefjaar van de afgesproken 3 jaar voor het SOF is ingegaan. In februari staat 

het doorgaan van de Ondernemersfondsen op de agenda van de Raadsvergadering. De 

Raad beslist uiteindelijk over de continuering van de ondernemersfondsen in 

Bronckhorst.  

Een aantal zaken blijven lastig voor SOF. De gemeente blijft schermen met de 

privacywet. Hierdoor moet de penningmeester een begroting maken op basis van een 

geschat aantal deelnemers, die, naar het bestuur denkt, vallen in de kring van 

ondernemers die onder SOF vallen.  

SOF heeft ook geen inzicht in de bezwaarschriften die worden ingediend bij de gemeente, 

maar SOF moet wel de kosten voor deze “bezwaarders” betalen, net zoals de 

inningskosten die gemaakt worden door Belasting Kantoor Twente. Deze kosten werden 

vooraf geraamd op 5%, maar blijken in de praktijk rond de 11% te zijn.  

Het voorstel van het bestuur naar de gemeente luidt dan ook: zolang er geen inzage 

wordt gegeven in het aantal deelnemers en de gelden die binnenkomen, betaalt het SOF  

niet meer voor de inningskosten.  

- Jurgen Wissink vraagt of de “bezwaarders” niet hoeven te betalen voor het SOF. Ook 

hier geeft het bestuur aan dat er geen openheid van zaken wordt gegeven. 

Het bestuur heeft wel vast weten te leggen dat, als mocht blijken dat de 

ondernemersfondsen moeten stoppen van de Raad, het geïncasseerde geld in Zelhem 

blijft. Zelhem straalt positiviteit uit naar de gemeente. Met alle evenementen, de bijdrage 

in Vitale Kernen en de nieuwe feestverlichting staat Zelhem goed op de kaart. Een 

compliment voor alle ondernemers die zich in welke werkgroep dan ook druk maken voor 

Zelhem! 
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Begroting 

Bert licht de begroting voor 2019 toe. Hieruit blijkt hoe lastig het werk van de 

penningmeester van SOF is. In 2017 was het begrote bedrag aan inkomsten € 34.000,- 

en er kwam werkelijk € 32.593 binnen. Voor 2018 heeft Bert de begroting daarom al 

bijgesteld naar €29.000,-- terwijl er € 24.000 is binnengekomen.  

De oorzaken hebben we al besproken, maar worden nu zichtbaar. Uiteraard heeft het 

bestuur bezwaar aangetekend. Hoe moet een penningmeester een begroting maken en 

hoe kun je subsidie verlenen voor een evenement of actie als je niet weet hoeveel je te 

besteden hebt? 

 

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

Sluiting 

Henk sluit de bijeenkomst en nodigt de aanwezigen uit om met een drankje nog even na 

te praten.  


